

Mark Slate & Rotosphere ((DE))

Gewinner der Swiss Blues Challenge 2024

Die Band Rotosphere ist längst ein fester Bestandteil des Blues Festivals Baden (Schweiz). Seit 2005 prägt sie, angeführt vom Gitarristen und Bandleader Nic Niedermann, die legendäre Late Night Jam Session. Mit KünstlerInnen wie Magic Slim, Susan Tedeschi, Coco Montoya oder dem Blues-Harper Matthew Skoller aus Chicago haben sie schon die Bühne geteilt.

Ein besonderer Moment ereignete sich 2021, als Mark Slate die Bühne betrat: Der charismatische Blues- und Soulsänger verzauberte mit seiner kraftvollen Stimme das Publikum im Handumdrehen. Slate, der jahrelang mit der «Joe Cocker Tribute Show» tourte, verkörpert den rauen, erdigen Blues. Zusammen mit Rotosphere liefern sie Eigenkompositionen, die vor musikalischer Power strotzen – Energie pur und ein garantierter Hörgenuss!

Bandmitglieder:

Mark Slate: Gesang

Nic Niedermann: Gitarren, Hintergrundgesang

Gregor Loepfe: Tasteninstrumente

Mischa Frey: Bass

Eddie Miles Walker: Schlagzeug

Mark Slate & Rotosphere ((EN))

Winners of the Swiss Blues Challenge 2024

The band Rotosphere has become a cornerstone of the Blues Festival Baden (Switzerland). Since 2005, led by guitarist and bandleader Nic Niedermann, they've been lighting up the festival's legendary Late Night Jam Sessions. Over the years, they've shared the stage with blues icons such as Magic Slim, Susan Tedeschi, Coco Montoya, and Chicago's own blues harpist, Matthew Skoller.

A truly magical moment unfolded in 2021 when Mark Slate took to the stage. The charismatic blues and soul singer captivated the audience from the first note with his powerful voice. Having spent years on the road with the 'Joe Cocker Tribute Show', Slate embodies the raw and gritty essence of the blues. Now, performing alongside Rotosphere, they deliver original tracks brimming with energy, passion, and musical fire – an unforgettable experience for every listener!

Band members:

Mark Slate: Vocals

Nic Niedermann: Guitars, background vocals

Gregor Loepfe: Keyboards

Mischa Frey: Bass

Eddie Miles Walker: Drums